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Abstract (en)
[origin: ES2659666A1] The present invention refers to a cooking appliance, which comprises a cooking plate (10) and a smoke extractor (11)
incorporated partially or completely in the cooking plate (10). The kitchen appliance (1) is characterized in that it comprises at least one indicator
device (12) for the smoke extractor (11) having at least one lighting device (120) and an emission surface (122) for emitting light from the lighting
device (120), and at least the emission surface (122) lies in the area of the smoke extractor (11).

Abstract (de)
Küchengerät umfassend ein Kochfeld (10) und eine zumindest teilweise in das Kochfeld (10) eingebrachte Dunstabzugsvorrichtung (11). Das
Küchengerät ist dadurch gekennzeichnet, dass das Küchengerät (1) zumindest eine Anzeigevorrichtung (12) für die Dunstabzugsvorrichtung (11)
umfasst, die mindestens eine Beleuchtungsvorrichtung (120) und eine Ausgabefläche (122) zur Ausgabe von Licht von der Beleuchtungsvorrichtung
(120) aufweist, und zumindest die Ausgabefläche (122) im Bereich der Dunstabzugsvorrichtung (11) liegt.
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